
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. februar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren forklare, hvorfor den nu forhenværende skatteminister undlod at informere 
om kritiske tal om pluginhybridbilers udledning i svar til Folketinget og til offentligheden 
generelt set i lyset af, at både Transportministeriet og Skatteministeriet har ligget inde 
med tallene siden midten af oktober? Der henvises bl.a. til svar på SAU alm. del – 
spørgsmål 109 og artiklen ”Detektor: Skatteminister vidste, at danske hybridbiler udledte 
for meget CO2 uden at fortælle det” bragt på DR’s hjemmeside den 3. februar 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V) og Kristian Pihl Lorentzen (V).

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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